
Goedemorgen leden van de gemeenteraad  
 
Graag even het volgende  
 
Ik ……… heb in 2013 (dus inderdaad 10 jaar geleden) een bod neergelegd bij de gemeente van 
€25000 tbv behoud de poldertoren . 
Met op elke verdieping een plan voor uitvoering  
 
Er is destijds niks mee gedaan en nu jaren later heeft dhr Haagsma mijn plan ingeleverd ,maar de 
sluitende begroting is nog steeds niet rond ( die komt ook nooit rond zolang de gemeente zoals nog 
steeds tonnen geld van ons bewoners over de balk gooien met bodemloze onderzoeken  
 
Destijds is dhr Ruifrok ontslagen ,wat ook zeer terecht was . 
Maar zoals ik toen al vertelde ,iedereen die maar iets met de toren te maken heeft moet gewoon zelf 
zijn biezen pakken  
 
Destijds had ik genoeg aanhangers die de poldertoren als pronkstuk voor de polderbewoners wilden 
behouden  
 
Maar wat jullie met zijn allen doen is elk jaar bakken van ons geld in een mooie toren stoppen.  Om 
maar nooit die poldertoren rendabel te krijgen  
 
Geef het gewoon eens toe ,dat jullie met zijn allen gewoon niet bij machte zijn om er ook maar  ooit 
iets moois van te maken . 
 
Dan zijn jullie eerlijk tegen jezelf ,en ga iets doen wat wel positief is voor ons als bewoners  
 
Dhr W haagsma zag het toen destijds wel zitten ,maar nu pikt hij mijn plan om zelf een dikke veer is 
zijn achterste te krijgen, over mijn rug  
 
Ik heb mijn papieren wel voor elkaar.  Heel zijn plan staat op mijn ingeleverd papier destijds  
 
 
Graag zie ik dit naar alle raads en burgemeester en wethouders gaan  
 
Gr ……………..  
 
06…….. 
 
 
 
 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 


